
Protokoll fört vid Skintans vattenråds årsmöte den 30 juni 2021 
Plats: Dammen vid Lidarna 

 

1. Mötet öppnades av Christer Röllike 

 

2. Till ordförande vid årsmötet valdes Christer Röllike 

 

3. Till sekreterare vid årsmötet valdes Christel Cederberg 

 

4. Thommy Johansson och Christian Petersson valdes till justeringsmän 

 

5. Kallelse till årsmötet har skett genom personlig inbjudan via mail en dryg vecka före årsmötet samt 

påminnelse via mail kort före årsmötet. Frågan om mötet varit behörigt utlyst besvarades med ja. 

 

6. Christer Röllike redogjorde kort för verksamheten under 2020 vilken varit liten pga pandemin och 

mötesrestriktioner.  Vid årsmötet i juni 2020 vid Bögesgårds dammar ordnades en aktivitet för 

medlemmar med föredrag av Anders Wirdheim om fåglar vid dammar/våtmarker samt vi hade hyrt 

kanoter för de som vill paddla ut på den 4 ha stora våtmarken. Vattenrådet deltog också vid 

dikningsföretagets årsmöte i juni där vi pratade om det slutliga arbetet i Skintanprojektet. I augusti 

ordnades ett informellt möte vid Bögesgårds dammar för att titta på och diskutera funktionen för 

tömning av dammarna. Då pratade vi också om åtgärder vad gäller information mm inom 

Skintanprojektet, och eventuella insatser som kan göras 2021.  

 

7. Kassör Anders Kinch redogjorde för bokslut och ekonomi. Vattenrådet har inga medlemsavgifter 

och vi hade inte ansökt om något verksamhetsbidrag för året 2020 pga. god ekonomi vid årets 

början. Kostnader för aktiviteter och arvode till styrelse uppgick totalt till drygt 14 000 kr under 2020. 

Utgående balans den 31/12 2020 var 26 540 kr i Vattenrådets räkenskaper.  

 

8. Revisionsberättelsen lästes upp vilken visade att räkenskaperna var i god ordning och kan läggas 

till handlingarna. 

 

9. Årsmötet röstade ja för ansvarsfrihet till styrelsen. 

 

10. Val av styrelse. Omval för två år (2021 och 2022) gjordes för: Anders Kinch, Anders Gustavsson 

och Thommy Johansson. 



11. Val av revisorer. Kjell Gustavsson och Tomas Bengtsson omvaldes. 

 

12.  Val av valberedning. Olof Larsson och Peter Feuerbach valdes, med Olof som sammankallande. 

 

13.  Fastställande av medlemsavgift. Mötet beslöt att ingen medlemsavgift ska uttas. 

 

14. Övriga frågor. Peter berättade om att utvärderingen av Skintanprojektet utförs under sommaren 

tack vare att Hushållningssällskapet har en sommararbetande, Sara Carlsson, som kan genomföra 

intervjuer och utvärdering. Vi diskuterade om vilken form, och kom fram till att kortare intervjuer via 

telefon eller i verkligheten är att föredra. Peter tar kontakt med Christer inför utvärderingens start.  

 

15.  Mötet avslutades. 

 

 

________________________________________ 

Christel Cederberg/sekreterare 

 

 

____________________________________         ____________________________________  

Thommy Johansson/justeringsman                                  Christian Pettersson/justeringsman 


